
Ten aanzien van de commissie ontwikkeling aangaande de agenda punten 11a en 11b op 29 
augustus 2019.


Geachte Commissie,


Als bewoner van de Oostvest is mij pas onlangs ter ore gekomen dat de wijkraad 
Scheepmakersdijk een voorstel heeft ingebracht om het parkeervraagstuk voor de korte termijn 
tijdelijk op te lossen (zie Parkeeroplossingen Spaarnesprong) hetgeen op de agenda staat van 
vandaag (29 augustus) onder de punten 11a en 11b.


Ik wil hier graag duidelijk maken dat de wijkraad in dezen niet spreekt namens de bewoners die 
direct getroffen worden door deze tijdelijke oplossing.


Tot voor kort waren wij niet op de hoogte van dit voorstel van de wijkraad en wij zouden indien wij 
wel waren geïnformeerd tegen dit plan hebben gestemd en de discussie met de wijkraad hebben 
aangegaan om tot een voor een ieder acceptabel oplossing te komen.

Deze mogelijkheid is ons ontnomen omdat er geen duidelijke communicatie is geweest met de 
direct betrokkenen door de wijkraad.


Alhoewel ik een hoge achting heb van de wijkraad Scheepmakersdijk en over het algemeen 
achter de ideeën en handelswijze sta van dezen, kan ik in dit geval niet anders concluderen dat de 
wijkraad te kort heeft geschoten door de direct betrokken niet te betrekken in de besluitvorming.


Mijn voorstel is dan ook om de wijkraad en de direct betrokkenen de gelegenheid te geven om het 
voorstel te bespreken en hierdoor tot consensus te komen waardoor er een door een iedere 
gedragen voorstel kan worden ingebracht.


Hoogachtend,


Erik Stoffer

Margreet Zwenne
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En overige bewoners aan de Oostvest.



